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Vragen van het lid Agema (PVV) aan
de staatsecretaris van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
over het bericht dat de helft van de
ouderenartsen van Zorgbalans
vertrekt. (Ingezonden 13 januari 2010)

1
Bent u bekend met het bericht «Helft
ouderenartsen van Zorgbalans
vertrekt»?1

2
Wat vindt u ervan dat artsen
wederom aangeven niet langer in te
kunnen staan voor de gezondheid en
veiligheid van bewoners?

3
Is het waar dat een instelling nooit
zonder toestemming van de arts
taken kan overhevelen van de arts
naar regulier zorgpersoneel, omdat
dit in strijd is met de wet?

4
Is het waar dat volgens de wet de arts
altijd eindverantwoordelijk is voor de
gezondheid van cliënten, en de inzet
van middelen en maatregelen met
betrekking tot gezondheid? Wie is er
binnen Zorgbalans verantwoordelijk,
is dat de arts of het zorgpersoneel?

5
Hebben zich al incidenten of fouten
voor gedaan binnen de instelling?
Zo ja, hoeveel en welke?

6
Welke actie gaat u ondernemen?

1 Haarlems Dagblad, 9 januari 2010: «Helft
ouderenartsen van Zorgbalans vertrekt».
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